
Referat 

FAU-møte – Grinde skule 
 

Dato: 24.januar 2024 

Sted: Grinde Skule 

Tilstede: Rektor Liv Sæbø Stava, Marianne Bringedal 1. trinn, Solvor Kringeland Sundfør 3. trinn, Gunn 
Olaug Grytås Bjørgen 5. trinn, Thomas Nordbø 6. trinn, Tove Lise Tveit 7. trinn. 

Ikke �lstede: Janne Karin Våga 2. trinn, Ingrid Tjøsvoll Hauge 4. trinn 

 

Saker 
Klasserom 

Det er for få og al�or små klasserom på Grinde Skule. Det er mangel på grupperom og det 
mangler garderobeplass. Det er ikke nok knagger og elever må dele på knagger og skohyller. 
Dete er en uholdbar situasjon. Skolen forfaller og trenger oppgraderinger. Hva kan gjøres? 
Klasserom og fasiliteter trenger nødvendig oppgradering.  Kan man bygge om hemsen i hvit 
bygg(7.klasserommet) �l et klasserom? Dete er en forholdsvis �melig kostnad og som hadde 
bedret klasserom situasjonen lit. Dete klasserommet har i �llegg et høyt lydnivå. Kan noe 
gjøres med lyden? FAU er bekymret for situasjonen og ønsker å lø�e denne saken videre og 
skrive et bekymringsbrev �l Tysvær Kommune.  

Skolerute-Buss 

Elevene må vente opp mot 50 minuter på bussen. Dete er krevende for både elever og 
lærere/bussvakt. Buss�dene er forskjøvet med 10 minuter for at ungdomsskoleelevene på 
Frakkagjerd skal ha bedre �d før bussen går. Men dete går ut over elevene på Grinde Skule 
som da må vente ekstra 10 minuter på bussen. Men bussen er som regel enda mer forsinket 
enn disse 10 minutene som er oppgit. FAU skal sjekke ut �dligere kommunikasjon og sjekke 
opp i avtalen med busselskapet. Denne saken vil bli tat videre �l TKFU.  

Parkering 

Det er ønsker om en bedre plan for brøy�ng og strøing på parkeringsplassen og skolens 
områder. Is legger seg og samler seg ved autovernet ved innkjøringen �l parkeringsplassen. 

Brøy�ng skoleveg 

Sak fra 5. trinn. Manglende brøy�ng av fortau. FAU har forståelse for u�ordringen. Men 
foresate må selv melde inn manglende brøy�ng �l kommunen. 

 



Temperatur 

Sak fra 7. trinn. Temperaturen i klasserommet er lav. Flere elever har git utrykk for at det er 
kaldt og at de fryser selv om de er godt kledd.  

Sommeravslutning 

Forslag om felles sommeravslutning for alle trinn har blit tat opp i SU og elevrådet er 
posi�ve �l å prøve dete i år. Så da er det vedtat at det blir felles sommeravslutning i år. FAU 
tar kontakt med Stemnestaden og vil finne en dato i juni for å leie uteområdet og �lgang �l 
toalet. Det vil bli mulig å grille mat, ha leker ute i fellesområde og �lretelegge for ulike 
ak�viteter.  

17. mai 

Det er ønsker om minst èn gra�s ak�vitet eller ak�viteter med lit rimelige priser på 17.mai-
feiringen på Stemnestaden. Noen familier har det trangere økonomisk enn noen gang. Så for 
å hindre for store forskjeller der barn ikke får delta på ak�viteter pga. økonomi, ønskes det at 
det blir tat hensyn slik at barn ikke blir ekskludert fra å delta på ak�viteter denne dagen. Det 
ble også fremmet forsalg om å gjeninnføre felles ak�vitet eller konkurranse der barn og 
voksne skal konkurrere sammen i feks. en stafet. Disse innspillene vil bli videreformidlet �l 
17.mai komiteen.  

Grøtdag 

FAU har evaluert grøtserveringen fra desember 2023. Konklusjonene var at det fungerte 
veldig bra. Det var dyrt å gjøre det på denne måten, men letvint. Det fungerte fint å ha det 
samme dag som skolegudstjenesten. Det var enkelt å skaffe frivillige medhjelpere �l 
servering, så FAU ønsker å sete foresate fra trinnene i 2. og 3. som medhjelpere i årene 
fremover.  Det var lit store grøt-porsjoner i 2023, så i frem�den er det nok å bes�lle 250 g. 
per elev. Det er blit laget et eget dokument og sjekkliste for Grøtdagen slik at det blir letere 
å gjennomføre denne dagen i årene fremover.  

Sosialplan 

Trygt og godt skolemiljø. 

 

Nyt møte er planlagt 22 mai 2024. 

 

 

 

 

 


